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Zápis z 3. zasedání akademického senátu Fakulty výrobních technologií a managementu 

UJEP 
 
Datum konání: 14. 6. 2016 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais; Ing. František Klimenda; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; Ing. 
Adriana Semerádová; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; 
Omluveni: Ing. Jan Kampo; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Sofie Žárská; 
Hosti: doc. Ing. Štefan Michna, PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D. 
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Uvolnění finanční částky z FRIMu FVTM 
6. Nové studijní programy 
7. Nové organizační schéma FVTM – schválení Dodatku č. 1 SD č. 4/2015 Organizační 
řád FVTM 

8. Zrušení SD č. 3/2009 Implementace vnitřního mzdového předpisu 
9. Různé 

a) Informace ze sněmu Rady vysokých škol 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hodin v budově H, FVTM zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno šest členů AS FVTM a senát je tudíž schopný usnášení. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který doplnil 
o bod Doplňovací volby, který byl zařazen před bod Různé. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[16]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FVTM: Senátoři 
Jaromír Cais a Jaroslava Svobodová. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[17]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna informoval o čerpání rozpočtu FVTM.  
Senát bere na vědomí. 
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Ad 5) Tajemník Petr Majrich informoval o postupu prodeji služebních aut. Dále informoval 
o možnosti odkoupení referenčního vozidla Škoda Octavia kombi 1.6 TDI.  
Senátorka Blanka Skočilasová vznesla návrh o odkoupení Octavie kombi 2.0. Proběhla 
diskuze ohledně nákupu služebního vozidla.  
 
Návrh usnesení [18]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje uvolnění celkové částky 400 000,-Kč na odkoupení referenčního vozidla ŠKODA 
OCTAVIA kombi od výrobce ŠKODA AUTO. 
  
Hlasování: pro 1, proti 1, zdržel se 4 
Návrh nebyl schválen[18]. 
 
Návrh usnesení [19]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje uvolnění celkové částky 550 000,-Kč na odkoupení referenčního vozidla ŠKODA 
OCTAVIA kombi od výrobce ŠKODA AUTO. 
 
Hlasování: pro 5, proti 1, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[19]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna prezentoval změny v předmětech.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna předložil ke schválení Dodatek č. 1 Směrnice děkana č. 4/2015 
Organizační řád FVTM. 
 
Návrh usnesení [20]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Dodatek č. 1 Směrnice děkana č. 4/2015 Organizační řád FVTM. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[20]. 

 
Ad 8) Děkan Štefan Michna předložil ke zrušení SD č. 3/2009. 
 
Návrh usnesení [21]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje zrušení Směrnici děkana č. 3/2009 IMPLEMENTACE VNITŘNÍHO 
MZDOVÉHO PŘEDPISU. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[21]. 
 
Ad 9)  

a) Senátor Jaromír Cais přednesl informace ze sněmu Rady vysokých škol. 
Senát bere na vědomí. 
 

b) Senátor Jaromír Cais informoval o průběhu doplňovacích voleb do AK AS FVTM. 
Senát bere na vědomí. 
 

c) Děkan Štefan Michna požádal o zamezení šíření pomluv, bude-li mít někdo nějaké 
dotazy, nejasnosti, může přijít osobně, kde můžeme doložit podklady k vyjasnění 
situace. 
Senát bere na vědomí. 
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Ad 10) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 16 až č. 21.  
 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais v. r.  

 Jaroslava Svobodová, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 14. června 2016 
 
 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FVTM UJEP 
 
 

Příloha č. 1 Žádost o uvolnění finančních prostředků z FRIMu FVTM 
Příloha č. 2 Nové studijní programy 
Příloha č. 3 Dodatek č. 1 SD č. 4/2015 Organizační řád FVTM 
Příloha č. 4 SD č. 3/2009 Implementace vnitřního mzdového předpisu 
 
 


